
Zápisnica 6/2019 

z porady Kolégia dekana FCHPT STU zo dňa 15. októbra 2019 

 
 

Prítomní členovia a prizvaní hostia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 

podľa prezenčnej listiny  

 

 

PROGRAM: 

1. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych a doktorandských študijných programov 

(Reháková) 

2. Zhodnotenie stavu doktorandského štúdia (Reháková) 
3. Informácia o podaných návrhoch na excelentné tímy STU (Polakovič) 

4. Informácia o zabezpečení konzorciálnych prístupov do vedeckých elektronických informačných 

zdrojov v budúcom období (Polakovič) 

5. Aktuálne informácie o projekte ACCORD (Lakatoš, Michalová, Gatial) 

6. Rozličné 
 

Dekan fakulty privítal prítomných členov a pozvaných hostí Kolégia dekana FCHPT STU. 

 

Bod 1. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych a doktorandských študijných programov 

Prodekanka  Reháková  uviedla  a  podrobne  komentovala  písomne  predložené materiály,  ktoré  boli 

zaslané  členom  Kolégia  dekana  elektronicky.  Prodekanka  Reháková  predložila  na  diskusiu  vybrané 

body materiálov, kde navrhovala úpravy oproti predchádzajúcemu obdobiu a členovia Kolégia dekana 

v diskusiu  odporučili  zmeny  a  doplnenie  materiálu  podľa  návrhov  p. prodekanky.  Dekan  fakulty 

odporúčanie  kolégia  akceptoval  a  uložil  prodekanke  Rehákovej  materiály  v predmetných  bodoch 

doplniť resp. upraviť v zmysle diskusie a výsledkov hlasovaní členov Kolégia dekana. 

Po schválení dekanom fakulty budú  finálne verzie materiálov uverejnené na web stránke a zaslané 

riadiacim pracovníkom elektronicky. 

 

Bod 2. Zhodnotenie stavu doktorandského štúdia 

Prodekanka  Reháková  uviedla  písomne  predložený  materiál  s tabuľkovým  prehľadom  informácii 

o stave PhD. štúdia na FCHPT STU a odpovedala na otázky členov Kolégia dekana týkajúce sa prijímania 

študentov na III. stupeň štúdia, kritérií a jeho financovania. 

Kolégium dekan berie predložený materiál na vedomie. 

 

Bod 3. Informácia o podaných návrhoch na excelentné tímy STU 

Prodekan Polakovič predložil  zoznam členov a vedúcich excelentných tímov FCHPT STU,  informoval 

prítomných o plnení kritérií v počtoch citácii a publikáciách. Z fakulty bude predložený návrh na sedem 

tímov, ktoré sa budú uchádzať o financovanie z R‐STU (v rámci STU je vyčlenená na všetky tímy STU 

suma 300 tis. Eur, z ktorej sa pre FCHPT predpokladá suma 70‐75 tis. Eur). Aký bude postup v rámci 

STU v rámci tejto oblasti pre ďalší rok nie je známe. Predpokladá sa však, že program financovania bude 

na 2 roky. 

Kolégium dekana berie informácie na vedomie. 



 

Bod  4.  Informácia  o zabezpečení  konzorciálnych  prístupov  do  vedeckých  elektronických 

informačných zdrojov v budúcom období 

Prodekan  Polakovič  prezentoval  informácie  ohľadne  prístupu  do  informačných  zdrojov  písomným 

materiálom s tabuľkovým prehľadom. V roku 2019 polovicu financií na predmetné zdroje poskytuje 

MŠVVaŠ SR v sume 4,5 mil. Eur a predpokladá sa, že v rokoch 2020‐21 už budú náklady znášať výlučne 

univerzity, pričom je spracovaný rozpis financií, ako by sa jednotlivé univerzity mali na dané výdavky 

skladať. Od roku 2008 prepláca tieto náklady CVTI a univerzity si odvykli riešiť tieto platby /Ing. Dzivák/ 

a napriek tomu, že vedia o situácii už tri roky nepripravili sa na tieto zmeny. 

Rektorát  STU  súhlasí  so  systémom  hradenia  vedeckých  elektronických  informačných  zdrojov 

v budúcom období formou rozpisu medzi univerzity /prod. Polakovič/. 

Kolégium dekana berie informáciu na vedomie. 

 

Bod 5. Aktuálne informácie o projekte ACCORD 

Prodekan Lakatoš informoval o stave prípravy projektu ACCORD na úrovni fakulty a o podpísaní zmluvy 

medzi MŠVVaŠ SR, STU a UK. Verejné obstarávanie na prístroje sa realizovali resp. realizujú v spolupráci 

s rektorátom STU a v prípade verejného obstarávania na obnovu starej budovy sme požiadali rektora 

o možnosť  realizovať  ho  na  fakulte.  Po  jeho  zatiaľ  nesúhlasnej  odpovedi  s ďalšími  doplňujúcimi 

otázkami  pripravujeme  odpoveď  na  otázky  rektora  STU  položené  v tejto  súvislosti  a  skúmame 

možnosti (časové ako aj finančné) realizovania tohto VO formou vysúťaženia odbornej firmy. 

Prod. Lakatoš uviedol postup, ktorý bude potrebné dodržiavať pri upratovacích prácach v SB, ktoré 

v prípade požiadaviek na pristavenie kontajnera a fyzickú likvidáciu napr. nábytku je potrebné oznámiť 

vopred. V projekte chýba oproti pôvodnému návrhu okolo 300 tis. Eur na IT, keďže prišlo k chybám pri 

jeho spracovaní /Ing. Dzivák/ a aktuálne je v ňom pre fakultu plánovaná suma cca 550 tis. Eur.  

V rámci  projektu  Accord  sme  ako  univerzita  hlavný  prijímateľ  financií,  z  čoho  vyplývajú  aj 

administratívne povinnosti voči riadiacemu orgánu ako aj voči UK Bratislava ako partnerovi /p. dekan/ 

a pre fakultu je nevýhodou termín podpísania zmluvy vzhľadom na to, že uplynuli už viac ako dva roky 

od úhrady projektovej dokumentácie, ktorú si takto s vysokou pravdepodobnosťou nebudeme môcť 

uplatniť do nákladov projektu /p. dekan/. 

 

Bod 6. Rôzne 

Dekan fakulty: 

‐ upozornil  na  každoročné  podujatie  v Banskej  Štiavnici  so  sprievodom  v uliciach mesta  a  to 

v stredu  20. 11. 2029  a  oslovil  členov  Kolégia  dekana  s možnosťou  zúčastniť  sa  ako 

reprezentant/i/ fakulty, účasť je otvorená 

‐ požiadal  riadiacich pracovníkov, aby  zabezpečili  uvádzanie 80‐ročného výročia  fakulty aj na 

podujatiach organizovanými ústavmi a oddeleniami 

‐ informoval o spustení G‐Suite na STU ako bezplatnej služby 

Prof. Milata: 

‐ navrhol zabezpečiť eko nádoby na separovaný odpad na ústavy. Prof. Rapta doplnil požiadavku 

o návrh  hľadať  riešenie  na  likvidáciu  tonerov.  Fakulta  bude  hľadať  riešenia  /p. dekan/, 

o ktorých budú riadiaci pracovníci informovaní. Na prízemí a I. poschodí umiestni nádoby SCHK 

/prof. Drtil/  a  bude  na  nich  umiestnené  logo  knižnice.  Z prevádzkového  hľadiska  je  fakulta 

pripravená zabezpečiť separáciu odpadu /tajomníčka/. 

Doc. Berkeš: 



‐ požiadal o informáciu, či je v platnosti rozhodnutie o podpore likvidácie chemikálií v SB a to vo 

výške  50 %  z nákladov  pre  pracoviská  v  danej  budove.  P. dekan  potvrdil  platnosť  tohto 

rozhodnutia. 

‐ uviedol, že projekt Accord mení účel využitia budovy SvF, v ktorej sídlia lekári a ako odborová 

organizácia sú za zachovanie týchto služieb v rámci STU 

Prof. Jelemenský: 

‐ požiadal o informáciu ohľadne programu na 5. novembra 2019 pre stredoškolákov, ktorí majú 

byť  v tento  deň  uvoľnení  zo  škôl  s cieľom návštevy  univerzít.  Program  je  pripravený  /prof. 

Drtil/,  na  všetky  SŠ  v rámci  BA  posielame  programovú  ponuku  s presným  časovým 

harmonogramom,  ktorá  obsahuje  prednášky  /7/,  návštevy  ústavov  a  ukážky  práce 

v laboratóriách. Zatiaľ je však termín podujatia neistý, keďže župa nepotvrdila oficiálne svoje 

zámery. 

Prod. Reháková: 

‐ v termínoch okolo 1. novembra nebudú presuny výučby 

‐ pripomenula možnosť predkladania návrhov na Cenu dekana 

‐ termín na prihlášky na ŠVK sa predlžuje do 20. 10. 2019 a ocenila nasadenie UIAM pri príprave 

ŠVK, kde organizačný výbor dokázal získať prostriedky, ktorými sa navyšujú odmeny pre víťazov 

súťaže 

Prod. Polakovič: 

‐ termín na príspevky do Acta Chemica Slovaca je 30. októbra 2019 

‐ pripomenul  termíny  na  návrhy  členov  komisie  VEGA  a  informoval  o  doteraz  predložených 

návrhoch, upozornil na skutočnosť, že členstvo sa automaticky nepredlžuje, takže je potrebné 

predložiť návrhy aj na bývalých členov 

 

Vybrané termíny pre akademický rok 2019/2020: 

Prednášky pre stredoškolákov             5. novembra 2019 (utorok) 

ŠVK                    6. novembra 2019 (streda) 

Dr. h. c. – udelenie titulu prof. Morbidellimu      12. novembra 2019 (utorok) 

Mikulášsky športový turnaj          10. decembra 2019 

Stretnutie so zamestnancami          13. decembra 2019 

Vianočné kolégium            17. decembra 2019 

ChemDay              24. marca 2020 

 

 

Bratislava, 15. októbra 2019 

 

Zápis: 

Ing. Alena Michalová 

tajomníčka fakulty 

 

Overil: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU 

 


